









2025盐田帆船公开赛 2025 Yantian Sailing Open Regatta

报名表 Entry Form

比赛概况

Regatta Information

2025 盐田帆船公开赛将于 2025 年 9 月 11-14 日在大梅沙举行。诚邀国内外船队报名参加。

The **2025 Yantian Sailing Open Regatta(YSOR)** will be held Sept. 11-14, 2025 at Dameisha, Yantian. We kindly invite international teams to enter.

说明

Instructions

请填写以下信息,并于 2025 年 8 月 22 日前连同船长驾驶证明复印件、船长简介、船长照片、船队介绍和船队照片发邮个到 info@aseancup.org。

Please kindly complete this form and attach the completed from along with: a copy of valid skipper's competence proof, skipper's profile, skipper's photo, team introduction and a team photo, email to <u>info@aseancup.org</u> before August 22, 2025.

船长信息

Skipper's Details

姓名/Skipper's Name:	国籍/Nationality:
电话/Mobile Phone:	电邮/Email:
地址/Address:	
比赛经验 Sailing Experience:	











船员信	思
Crew	Details

姓名 Name	性别 Gender	岗位 Role in Team	国籍 Nationality	生日 DOB	身份证件号码 ID/Passport Num	T-shirt size (S-XXXL)

付款信息

Payment Details

2025 盐田帆船公开赛报名费用如下

2025 YSOR total fees as below:

报名费 (2025年8月22日前)	RMB 3,000
Entry fee (before August 22, 2025)	
迟报名费 (2025年8月23日后)	RMB 5,000
Late entry fee(August 23, 2025 and later)	
租船费	RMB 3,000
Charter fee	
损伤押金 (赛后船只无损伤将返还。可以报名时缴纳)	RMB 10,000
Damage Deposit (Refundable after event if no damage to boat. Can be paid on registration)	

船队报名资格确认后,报名费将不做返还。

Entry fee is not refundable when a team is confirmed entry eligibility.











银行账号:

OA Bank Account:

公司名称:深圳市中帆帆船赛事管理有限公司

信用代码: 91440300MACPUKW03R

银行名称: 招商银行股份有限公司深圳福民支行

公司账号: 755967252910902

声明

Declaration

提交此报名信息,即表示我同意如下条款:

By lodging this entry, I agree:

- 1.受世界帆联竞赛规则、赛事公告、航行细则、其中所提及的各项规则与规定及其所有修订条款的约束; To be bound by the World Sailing Racing Rules of Sailing, the Notice of Race, Sailing Instructions, the rules and prescriptions therein referred to and all amendments thereof;
- 2.我知晓本报名需经组委会 (OA) 批准, 且组委会拥有决定是否接受我报名的唯一裁量权; I understand that this entry is subject to the approval of the Organizing Authority(OA) and the OA, at its sole discretion to decide the acceptance of my entry.
- 3.我清楚帆船竞赛存在危险性,盐田帆船公开赛组委会及所有赛事官员不对我方船员或其他相关方的任何生命损失、人身伤害,以及我方船只的损失或损坏承担责任。我将承担全部责任。我已阅读并理解《竞赛规则》基本规则第3条——参赛决定。在比赛开始前,我将确保所有船员都知晓本声明中的承诺,以及购买适当个人保险的重要性;

I understand that sail racing can be dangerous and that the YSOR OA and all race officials are not responsible for any loss of life or injury to members of my crew or other parties, or for the loss of, or damage to my vessel. I shall take the full responsibility. I have read and understand RRS Fundamental Rule 3 – Decision to Race. Before the start of the race, I will ensure that all crew members are aware of the undertaking in this Declaration and of the importance of effecting appropriate personal insurance.

4.授予绝对权利及许可,允许在 2025 年盐田帆船公开赛赛事期间拍摄的关于本船及船员的任何照片和 / 或视频片段,在任何媒体上用于任何编辑、宣传或广告目的。

To give absolute right and permission for any photographs and/or video footage of the boat and crew taken during the 2025 YSOR to be published in any media for any editorial, publicity or advertising purposes.

or advertising purposes.	Theala for any earithal,
船长签名/Signature of Skipper:	
日期/Date:	